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     Protokół Nr 171/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 26 lutego 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 9:35 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 4 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie brał udziału  Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie na odtworzenie-wymianę 

stolarki okiennej w budynku Młodzieżo0wego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

4. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 
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5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie na odtworzenie-wymianę 

stolarki okiennej w budynku Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że wniosek  

o dofinansowanie zostanie złożony w ramach naboru ogłoszonego przez 

Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Szczecinie. Kwota 

przeznaczona na dotacje w budżecie Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków na rok 2021 stanowi wartość: 670.000zł.  

Nabór wniosków trwa do dnia 28.02.2021 r. Przedstawił Kryteria przyznania dotacji. 

Poziom dofinansowania w ramach tego naboru wynosi do 50 % wartości nakładów 

niezbędnych do wykonania zadania. W niektórych przypadkach np. jeżeli stan zachowania 

zabytku wymaga niezwłocznego podjęcia prac konserwatorskich, restauratorskich lub robot 

budowlanych przy zabytku, dotacja może być wyższa niż 50 %.  

Zakres wniosku będzie obejmował odtworzenie - wymianę 5 sztuk okien drewnianych 

skrzynkowych oraz wymianę parapetów wewnętrznych i zewnętrznych w budynku MOW 

Renice. 

Całkowita szacunkowa wartość projektu stanowi kwotę: 53 550,09 zł brutto, w tym 

wnioskowana wartość dotacji: 26 775,04 zł, wkład własny Powiatu Myśliborskiego: 

26 775,05 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku o dofinansowanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

W głosowaniu nie brał udziału  Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 4 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki w dniu 1 marca 2021 roku w zakresie określonym w pełnomocnictwie. 

Przedstawił zawiadomienie o Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Panu Andrzejowi Potyrze – Staroście 

Myśliborskiemu podejmując uchwałę Nr 171/564/2021 z dnia 26 lutego 2021 roku  

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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W głosowaniu nie brał udziału  Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 5 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przedstawiła informacje na temat odbytej sesji Rady Miejskiej w Dębnie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię dotyczącą rozmów w zakresie restrukturyzacji szpitali i rozwiązań 

dotyczących realizacji wspólnych zadań przez spółki. Podał informacje na temat spotkania  

z Prezesami obu spółek. 

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat związany z pismem Burmistrza Barlinka znak RGM.III.7003.5.4.2021 z dnia 

23.02.2021r. skierowanym do Szpitala Barlinek w sprawie przesłania planu naprawczego 

Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

(Pismo  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

Zwrócił uwagę, że Zarząd Powiatu zawnioskował o przekazanie przedmiotowego planu, 

natomiast Burmistrz wystąpił z wnioskiem w tej sprawie do Szpitala Barlinek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat rozmów z radnymi Rady Miejskiej w Dębnie w kwestii dotyczącej szpitali 

powiatowych. 

 

3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Poinformował, że przedłoży wniosek mieszkańców wsi Oborzany w sprawie wymiany 

nawierzchni na drodze powiatowej Nr 2136Z w m. Oborzany. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 9:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 


